
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 8/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 178/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση οικονομικής ενίσχυσης του 
Μορφωτικού Γυμναστικού Συλλόγου «Ο 
Προμηθέας» για οικονομική ενίσχυση και 
ψήφιση πίστωσης. 

 
       Σήμερα 21 Μαρτίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 17-3-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Σ. Μηλιόπουλος Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης   Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης   Κ. Μιχαηλίδης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Π. Ποταμόπουλος 
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας συζήτηση 

προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. 
Παπαστεργίου. 

12. Γ. Τροχόπουλος 

13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 175/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Γ. Μιχαηλίδης, Γ. 
Ορφανίδης, Γ. Μανακούλης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 176/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Η. 
Σοφιανίδης, Κ. Μιχαηλίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 177/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Α. Γκαμπέσης και αποχώρησε ο κ. Κ. 
Πουλασουχίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 178/2005 απόφασης 

14. Μ. Σακαλής 
15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης προσήλθε ο κ. Η. Σοφιανίδης. 

6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 179/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης, Κ. 
Μιχαηλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Ποταμόπουλος, Π. 
Πιτούλιας. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 180/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης, Μ. 
Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 182/2005 αποχώρησε ο κ. 
Α. Γκαμπέσης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 192/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 193/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Α. Τσιάρας 
29. Η. Σοφιανίδης 
30. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 8-3-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με το από 7-3-05 έγγραφό του ο Μορφωτικός Γυμναστικός Σύλλογος ΄΄Ο 
Προμηθέας΄΄ Βέροιας μας ενημερώνει ότι διοργανώνει και φέτος τη Συνάντηση 
Ερασιτεχνικού Θεάτρου, συνολικού προϋπολογισμού € 12.000,00 και ζητά από τον 
Δήμο Βέροιας την οικονομική του ενίσχυση  για την κάλυψη μέρους των εξόδων του 
παραπάνω Φεστιβάλ.  

Με τις διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
προβλέπεται ότι ΄΄Με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού συμβουλίου είναι δυνατή η 
παροχή χρηματικών επιχορηγήσεων σε αθλητικούς και πολιτιστικούς συλλόγους, που 
έχουν την έδρα τους στο Δήμο ή την Κοινότητα. Η απόφαση λαμβάνεται εφ’ όσον η 
οικονομική κατάσταση του Δήμου ή της Κοινότητας το επιτρέπει και έχει εγγραφή 
πίστωση  στον προϋπολογισμό για το σκοπό αυτό, που σε καμία περίπτωση δεν μπορεί 
να υπερβαίνει το ένα εκατοστό (1/100) των τακτικών εσόδων του΄΄. 
            Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον K.A. 00/6735  
΄΄Επιχορηγήσεις σε πολιτιστικούς Συλλόγους και Σωματεία΄΄ υπάρχει γραμμένη 
σχετική πίστωση ύψους  € 60.000,00, με σημερινό υπόλοιπο € 60.000,00.        

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της οικονομικής ενίσχυσης του Μορφωτικού 
Γυμναστικού Συλλόγου ΄΄Ο Προμηθέας΄΄ Βέροιας ψηφίζοντας και τις σχετικές 
πιστώσεις σε βάρος του ανωτέρω  Κ.Α. του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος 
έτους.  
 Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 17-3-2005 εισήγηση της 
επιτροπής Αθλητισμού και Νεολαίας του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα 
την έγκριση της οικονομικής ενίσχυσης του Μ.Γ.Σ. «Ο Προμηθέας» με το ποσό των 
3.000,00 €. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Σακαλής: Ο Μορφωτικός Γυμναστικός Σύλλογος «Ο Προμηθέας» θα κάνει 
μία συνάντηση των περιφερειακών θεάτρων. Δεν θα γίνει το φεστιβάλ, όπως γινόταν 
άλλες φορές αλλά σκέψη τους είναι να γίνεται κάθε δύο χρόνια και με την ενίσχυση 
να διοργανωθεί καλύτερα. Για φέτος υπολογίζουν το κόστος σε 12.000,00 ευρώ, 
ζητάνε μία οικονομική ενίσχυση και η Επιτροπή Αθλητισμού εισηγείται να δοθεί το 
ποσό των 3.000,00 ευρώ. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Δελαβερίδης: Προτείνω 6.000,00 ευρώ γιατί πράγματι πρόκειται για έναν 

μεγάλο σύλλογο που προσφέρει πάρα πολλά στην πόλη. 
Κουρουζίδης: Την πρόταση του κ. Δελαβερίδη για 6.000,00 ευρώ ενισχύει η 

δήλωση του κ. Αντιδημάρχου ότι αυτή η εκδήλωση θα γίνεται ανά διετία κι όχι κάθε 
χρόνο. Νομίζω ότι η ενίσχυση πρέπει να γίνει σ΄ αυτό το ύψος για να μπορέσει να 
ανταποκριθεί και ο θεσμός να λειτουργήσει σωστά. 

Μιχαηλίδης: Συμφωνώ με τους προλαλήσαντες συναδέλφους για το ποσό της 
επιχορήγησης και το αιτιολογώ λέγοντας ότι ο Σύλλογος του Προμηθέα προσφέρει τα 
μέγιστα στον πολιτισμό της πόλης και βέβαια  ένα παραπάνω φέτος που το ΔΗΠΕΘΕ 
δεν θα αξιωθεί να ανεβάσει μία θεατρική παράσταση κι επειδή θα είναι ο μοναδικός 
πολιτιστικός σύλλογος που θα παίξει ένα θεατρικό έργο, να τον ενισχύσουμε για να 
μπορέσουν να δουν κι ένα έργο οι Βεροιείς. 

Τροχόπουλος: Επειδή δύο χρόνια δουλέψαμε πολύ με τον Προμηθέα και είδα 
ότι κάνουν πάρα πολύ καλή δουλειά στο χώρο του ερασιτεχνικού θεάτρου κι επειδή 
ήταν και δική μου πρόταση προς το Δ.Σ. ότι θα ήταν καλύτερα το φεστιβάλ να γίνεται 



κάθε δύο χρόνια για να έχει καλύτερη προετοιμασία και διοργάνωση, προτείνω να 
τους δώσουμε 10.000,00 ευρώ. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Α. Δελαβερίδη; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν  9 σύμβουλοι: 

Α. Γκαμπέσης, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. 
Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Γ. Τροχόπουλου; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 

Γ. Τροχόπουλος, Σ. Κρομμύδας, Μ. Γαβρίδης. 
Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού & 

Νεολαίας; 
Υπέρ της απόφασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 

Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, 
Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 8-3-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου.  
2.- Το από 7-3-2005 έγγραφο του Μ.Γ.Σ. «Ο Προμηθέας». 
3.- Την από 17-3-2005 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού και Νεολαίας του Δ.Σ. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2005 και στον Κ.Α 00/6735 
«Επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Συλλόγους και Σωματεία», υπάρχει γραμμένη 
σχετική πίστωση. 
5.- Τις προτάσεις των δημ. συμβούλων, όπως αναπτύχθηκαν κατά τη συζήτηση του 
θέματος. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει την οικονομική ενίσχυση του Μορφωτικού Γυμναστικού 
Συλλόγου «Ο Προμηθέας» με ποσό € 3.000,00, για την κάλυψη μέρους των εξόδων 
της διοργάνωσης της «Συνάντησης Ερασιτεχνικών Θεάτρων» που θα διεξαχθεί στη 
Βέροια. 
 Β) Ψηφίζει ποσό € 3.000,00 σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α 00/6735 
«Επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Συλλόγους και Σωματεία» του προϋπολογισμού του 
Δήμου έτους 2005 για να διατεθεί για τον παραπάνω σκοπό. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  178 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
 Π.  Πιτούλιας   
 Γ. Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  24-3-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


